
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

         

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 17/07/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τoν κο Υπουργό Εσωτερικών 
Την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

              
 
ΘΕΜΑ:  «Προβλήματα με τη στέγαση της δίχρονης προσχολικής αγωγής στο 

Ηράκλειο Κρήτης» 

 
 
Κυρία και κύριε Υπουργοί,  
 

Χωρίς στέγαση κινδυνεύει να μείνει η δίχρονη προσχολική αγωγή στο Ηράκλειο της 
Κρήτης, όσον αφορά στα επιπλέον 550 παιδιά, που πρέπει να ενταχθούν στο σχετικό 
πρόγραμμα, κατά τη νέα σχολική χρονιά. Εκτιμάται ότι, πρέπει να ευρεθούν 32 νέες 
αίθουσες, που σύμφωνα με το σχετικό νομοθετικό πλαίσιο, μπορούν να είναι 
προκατασκευασμένες. Δημοσιεύματα αναφέρουν ότι, 22 αίθουσες έχει χρεωθεί η 
Υπηρεσία Κτιριακών Υποδομών, που έχει δημοσιοποιήσει σχετικό διαγωνισμό και ότι 
αναμενόταν σχετικός διαγωνισμός από τον Δήμο για τις υπόλοιπες δέκα αίθουσες. 
Ένα επιπλέον πρόβλημα που πρέπει να αντιμετωπιστεί είναι και το θέμα του 
προσυμβατικού ελέγχου, τον οποίο επιβάλλει ο νόμος για έναν διαγωνισμό άνω των 
διακοσίων χιλιάδων ευρώ. Όμως, μόνον ο προσυμβατικός έλεγχος θα χρειαστεί 
περίπου ένα μήνα για να ολοκληρωθεί.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 

1. Προτίθεσθε να μεριμνήσετε για την έγκαιρη επίλυση του προβλήματος που έχει 
δημιουργηθεί, όσον αφορά στη στέγαση νηπίων στα πλαίσια της δίχρονης 
προσχολικής αγωγής στο Ηράκλειο Κρήτης, λαμβάνοντας υπόψη τα στενά χρονικά 
περιθώρια που θέτει η  έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς, στις 7 Σεπτεμβρίου;  
 

2. Υπάρχει στις προθέσεις σας η μελέτη εναλλακτικού σχεδίου για να μην 
εγκαταλειφθεί η διεξαγωγή του προγράμματος της δίχρονης προσχολικής αγωγής 
κατά τα ανωτέρω;  
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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